
Styremøte 12.08.2019 

Norsk Rådmannsforum 

 

 

Referat fra STYREMØTE I NORSK RÅDMANNSFORUM 

  

Tidspunkt: Mandag 12.08.19 kl 8.30 – 11.30 

Telefonisk 

  
Tilstede:   

Hugo Thode Hansen, Harstad, styreleder, på skype  

Tone Marie Nybø Solheim, Grimstad, styrets nestleder  

Varamedlem Aud Norunn Strand, Modum  

Varamedlem Børge Toft, Alstadhaug 

Varamedlem Jostein Førre, Sveio 

Andre:  

Daglig leder Gudrun Haabeth Grindaker  

Regnskapsfører Hannelive Hjelm-Bergland  

Forfall:  

Bjørn Gudbjørgsrud, Sandefjord  

Katrine Lereggen, Melhus  

Rune Hallingstad, Ullensaker  

Rannveig Mogren, Gausdal 

 

  

Saksliste og saksbehandling: 
 

Saksliste og saksbehandling:  

Sak 27 /19 – Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste ble godkjent. 
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Sak 28/19 – Godkjenning av referat fra styremøte 02.05  

Vedtak: 

Referat fra styremøte 2.05.2019 godkjent. 

 

Sak 29/19 – Samarbeidsavtale med KF 

Vedtak: 

Styret er tilfreds med at det nå foreligger en ny samarbeidsavtale som styrker organisasjonens 

økonomi og som kan bidra med kompetanse på Norsk Rådmannsforums ulike arenaer.  

Avtalen godkjent.  

 

 

Sak 30/19 – Medlemskontingent 2020 

Saken var en oppfølging av tidligere vedtak fra landsmøtet og styret. Det fremkom ulike forslag til  

medlemskontingent fra 1.1.2020. Disse ble diskutert.  

Vedtak: 

Medlemskontingenten fastsettes til kr 3750.- pr år fra 1.1.2020.  
Landsmøtet får seg forelagt en sak om medlemskontingent og hvilke tilbud som inngår i 
medlemskontingenten.  
 

 

Sak 31/19 – Økonomirapport 1.halvår 

Økonomirapport for første halvår ble presentert i møtet.  

Vedtak: 

Saken tatt til orientering.  

 

Sak 32/19 – Revidert budsjett 2019 

 
Vedtak: 

Revidert budsjett vedtatt.  

 

 

Sak 33/19 – Orientering om status, gjennomgang av topplederprogrammet 

21.-22.8 og topplederkonferansen 22.-23.8.  

Daglig leder orienterte i møtet om status på arrangementene. 
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Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. Styret synes det er positivt at det er bevilget OU-midler både til 
Topplederprogrammet og Topplederkonferansen.   

 
 

Sak 34/19 – Videreutvikling av topplederprogrammet / «rådmannsskolen» 

Daglig leder fremla forslag om å utvikle en ny modul/ ny del av topplederprogrammet som 
omhandler å lede kriser og lede i kriser. Det planlegges oppstart av dette som et eget element våren 
2020. Representanter fra styret inviteres inn på utviklingen av modulen. 
 
Vedtak: 
Styret støtter en videreutvikling av topplederprogrammet/ «rådmannsskolen». Dersom det innvilges 
OU-midler for utvikling av opplegg, bør det gjennomføres en pilot våren 2020. 
 

 

Sak 35/19 - Tidspunkt for topplederprogrammet og konferansene i 2020 

Tidspunktet for Topplederprogrammet/-konferansen i 2020 blir:  
 
13 -15.Januar 2020 
 
26.-28.august 2020, inkludert Landsmøtet. 
 
Vedtak: 
 
Tatt til orientering.  
 

 

Sak 36/19 – Gjensidig orientering 

Daglig leder ga muntlig informasjon i møtet om rådmannsforums aktivitet. 
Det ble ikke satt tidspunkt for neste møte. 
 
Forslag til vedtak: 
Tas til orientering. 

 
 

Sak 37/19 – Eventuelt 

Ingen saker. 

 


